
Programmabegroting 2021

Informatieve vragen
Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert.

FRACTIE: GroenLinks

Hele stuk 
Onder de aandachtspunten worden de acties van College en raad uiteengezet. Kunt u 
van de planning van de raadsbehandelingen een overzicht per maand/kwartaal 
maken? Dat maakt het de Raad makkelijker om de logische volgrde daarin te lezen. 

Pagina: 19 
e.v.
Vraag: In de raadsvergadering van 12 mei is een motie aangenomen waarin wordt gevraagd 

om een integraal plan voor de inzet van handhaving te presenteren als onderdeel van 
de begroting 2021. Hoe is de uitvoering van die motie vormgegeven?

Pagina: 19
Vraag: Krijgen we dat Veiligheidsplan 2020-2023 nog? Wanneer is het vastgesteld?

Pagina: 22
Vraag: Kunt u iets uitgebreider beschrijven wat een lokaal cyberbeeld omvat??

Pagina 27
Vraag: Is dit een limitatieve opsomming van uit te voeren projecten mobiliteits- programma?

Is er sprake van een reservelijst?
Welke projecten staan gepland voor 2022 en later?  

Pagina 28
Vraag: Reductie aantal parkeerplaatsen in het centrum i.c.m. het vergroten van het aanbod 

aan fietsparkeerplaatsen kan pas op langere termijn gerealiseerd worden. Kunt u dat 
nader met details toelichten?

Vraag: Parkeren frontenpark verschoven naar centrum-zone: welke gevolg heeft dat voor het 
totaal aantal parkeerplaatsen in het centrum en hoe verhoudt zich dat tot het beleid om 
in het centrum tot een vermindering van het aantal parkeerplaatsen te komen i.r.t. het 
doen toenemen van fietsparkeer gelegenheden?

Pagina 29
Vraag: SOK: denkt u na over het beëindigen van SOK m.b.t. de Vrijthof garage met Q-park na 

2032. Welke factoren spelen daarbij neer uw inzicht een rol (financieel, bestemming 
van b.v Vrijthof garage, etc.)?

Pagina 31
Vraag: Aanleg perrons station noord: dat is toch gestopt?

Programma 3 Economie
Pagina: 36
Vraag: De ambities voor MECC zullen mogelijk worden bijgesteld. Op welke manier wordt het 

proces tot nieuwe ambities ingericht? Wie leidt dit proces, wanneer wordt de raad erbij 
betrokken?



Pagina: 39
Vraag: De bezuiniging op het startersCentrum zullen niet plaats vinden itt de door de raad 

vastgestelde bezuiniging. Kunt u toelichten welk bedrag daarmee gemoeid is en op 
welke wijze dekking voor deze bezuiniging dan gevonden is?

Pagina: 40

Vraag: Er wordt gesproken over minder terughoudendheid bij vergunnen middel grote 
reclamemasten. Kunt u aangeven op welke wijze die terughoudendheid wordt 
teruggeschroefd? Welke andere criteria worden er gehanteerd? 

Programma 4 Onderwijs
Pagina: 44
Vraag: Is er als gevolg van de coronacrisis en de noodzaak van goede ventilatie in de 

schoolgebouwen een verandering te voorzien in de bekostiging van rijkswege voor 
onderwijshuisvesting?

Pagina: 46
Vraag: Wat is de voortgang in de Lokale Educatieve Agenda?

Pagina: 48
Vraag: Onder het kopje GOAB staat: Uitvoering van het gemeentelijk 

onderwijsachterstandenbeleid koppelen aan prioritering in armoedeplan. Kunt u 
toelichten wat hiermee wordt bedoeld?

Programma 5 Sport, cultuur en recreatie
Pagina: 57
Vraag: De rol van Kumulus zal in 2021 geconcretiseerd worden. Kunt u aangeven op welke 

wijze deze rolverandering in proces is gebracht en wanneer wij als raad daarover 
worden geinformeerd?

Pagina: 60
Vraag: Waarom wordt openbaar groen in 5.7 onder dit programma bijgevoegd?

Pagina 62
Vraag: Invasieve exoten: is er een inventarisatie beschikbaar van het voorkomen en de 

ontwikkeling van de japanse duizendknoop?

Vraag: CNME: kunt u aangeven wat naar inzicht van het College de essentiele functies zijn 
van het CNME, conform de tekst van het amendement van de prebegroting?

Pagina: 63
Vraag: In de tabel met baten wordt voor dit jaar en voor 2021 voor cultuurpresentatie, -

productie..enz. en voor media een stijging verwacht. Waarop is deze prognose 
gebaseerd en zijn hierin Coronaeffecten meegenomen?

Programma 6: Sociaal domein
Pagina: 72



Vraag: Waarom worden op pp 72 onder het kopje Kinderen in armoede alleen de 
participatiemaatregelen genoemd en is er geen enkele verwijzing naar Onderwijs (denk 
bv aan de ervaringen met de lockdown ivm Corona)? 

Pagina: 74
Vraag: Kunt u iets meer vertellen over de transitie van de MTB en de samenloop met WMO en 

zorgpartijen die u daar ziet groeien?

Pagina: 82
Vraag: We lezen: “In het kader van de ‘’huisvesting bijzondere doelgroepen” zijn afspraken 

gemaakt met betrekking tot een pilot inzake het faciliteren en bevorderen van de 
uitstroom uit de MO/GGZ (Housing Maastricht)”. Wat wordt er nu gepilot??

Pagina: 84
Vraag: Toelichting ontwikkeling lasten: De afnamen van de lasten betreft voornamelijk een de 

verlaging van de lasten beschermd wonen als gevolg van de overdracht van taken 
naar andere gemeentenen het verwerken van een stelpost. Kunt u dit nader 
toelichten?

Programma 8: VHROSV
Pagina 91
Vraag: Haalsysteem grof huishoudelijk afval, svp toelichten.

Pagina 93
Vraag: Geluidshinder: is de toename van geluid door overvliegen van vliegtuigen voor u een 

thema?

Pagina 94
Vraag: Milieuzone binnenstad, wat zijn de ontwikkelingen?

Pagina 96
Vraag: CNME: kunt u een overzicht geven van alle financiele (deel-) relaties met het CNME 

binnen de diverse beleidsterreinen/programma’s?

Pagina 102
Vraag: Beschikbaarheid van voldoende woningen, dat voornemen horen we al jaren. Wat gaat 

het college doen om dat de komende tijd wel te realiseren?

Vraag: Invulling geven aan inhoudelijke thema’s: kunt u een soort van barometer instellen 
waar we actuele stand van zaken mbt plannen en realisaties te volgen zijn?

Pagina 103
Vraag: Opkoopbescherming, svp toelichten obv actuele stand van zaken.

Pagina 109
Vraag: Smart city: kunt u een opgave geven van de bestaande opgaven en daarbij reflecteren 

op de bandbreedte daarvan in relatie tot de potentie van het begrip smartcity.

Vraag: Lobby, waarom noemt u hier niet de noodzakelijke lobby richting den haag inzake de 
financien?

Programma 0 bestuur en ondersteuning
Pagina: 108



Vraag: Het % Maastrichtenaren dat de gemeente onvoldoende vindt luisteren is gestegen. De 
indicatoren voor 2020 en 2021 zijn naar boven bijgesteld (bijna verdubbeld). Wat 
maakt dat er zo’n geringe taakstelling wordt geformuleerd?

Pagina: 110
Vraag: De score klantevredenheid online 7,3 is beduidend lager dan callcenter. Waarom wordt 

er geen hoger resultaat als doel gesteld?

Hoofdstuk 3 
Pagina: 123
Vraag: 3b: innen Duitse parkeerboetes: wordt het nu ook mogelijk Duitse kentekens uit te 

wisselen inzake de milieuzone? En waarop is de 200k gebaseerd?

Pagina: 124
Vraag: Bij WMO is kostenstijging begeleiding en huishoudelijke hulp zichtbaar. Mede als 

gevolg van langer thuis wonen. Betekent dit dat de kostenstijging met name wordt 
beïnvloed door de groeiende groep zorg intensieve ouderen?

Pagina: 128
Vraag: Kunt u een overzicht geven van de huidige ‘’kloppende harten’’? Waar is nog nood??

Bijlage 6
Pagina: 236
Vraag: Onder incidentele baten voor programma 5 worden diverse cursusgelden, opbrengst 

muziek en opbrengst horeca vermeld voor 2021. Deze bedragen zijn gelijk aan de 
prognoses voor 2022 en 2023. In hoeverre is de inschatting voor 2021 gezien Corona 
realistisch?
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